
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

Roosendaalse lijst  
Datum 23 maart 2022 
Onderwerp 054-2022 Grens Nispen Antwerpseweg 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Al een groot aantal jaren wordt er gezocht naar een definitieve invulling van het gebied op de grens 

tussen Nispen en Essen aan de Antwerpseweg. Eerder is er een invulling gegeven als truckers 

parkeerplaats en later is er een principeverzoek geweest van een ondernemer om een gedeelte van 

dit gebied in te vullen als expeditie ruimte en e.e.a. op te waarderen. Een grote wens vanuit de 

bewoners van Nispen. Het gebied ligt er nu troosteloos bij.  

Echter heeft eerder de gemeente Essen aangegeven het stuk aan de Belgische kant van de grens te 

willen ‘ontharden’: minder steen, meer groen. ,,De grenssite kan zo weer omgebouwd worden naar 

(onbebouwd) agrarisch en natuurgebied’’, aldus de gemeente Essen. Vanuit de gemeente 

Roosendaal wil men graag mee werken aan herontwikkeling aan de Nederlandse kant van de grens. 

We lezen nu echter dat op de locatie Antwerpseweg 100 men voornemens is om deze gebouwen als 

logies in te gaan zetten. 

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen: 

 

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen: 

1. Wat is de huidige stand van zaken m.b.t. het ‘ontharden’ aan de Belgische zijde van de grens? 

Graag een toelichting 

2. Is de gemeente Roosendaal voornemens om het voorbeeld van de gemeente Essen hierin te 

volgen, oftewel het gebied in te vullen als agrarisch en natuurgebied? Graag een toelichting 

3. Wat zijn de afspraken m.b.t. het initiatief van de expeditie ruimte? Graag een toelichting. 

4. Wat betekent het dat men de gebouwen aan de Antwerpseweg 100 wil gaan omvormen tot 

logies?  

5. Als deze gebouwen tot logies worden omgevormd, is dit een tijdelijke danwel definitieve 

invulling en voor wie worden deze gebouwen ingezet? 

 

 

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,  

Marco Schillemans en René van Broekhoven 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1. Wat is de huidige stand van zaken m.b.t. het ‘ontharden’ aan de Belgische zijde van de grens? 
Graag een toelichting. 
 
Gemeente Essen heeft inderdaad de intentie om de Belgische zijde te 'ontharden'. Zij hebben 

onlangs het landschaps- en stedenbouwkundig bureau Omgeving te Antwerpen ingeschakeld 

voor een eerste verkenning hiertoe. 

 

2. Is de gemeente Roosendaal voornemens om het voorbeeld van de gemeente Essen hierin te 
volgen, oftewel het gebied in te vullen als agrarisch en natuurgebied? Graag een toelichting 
 

Als gemeente Roosendaal zijn wij in gesprek met gemeente Essen (en bureau Omgeving) om 

tot gezamenlijke ideeën en voorstellen te komen. Het is ook onze ambitie om te komen tot een 

vergroening van het gebied, echter zijn wij hierin mede afhankelijk van medewerking van de 

grondeigenaren. 

 

3. Wat zijn de afspraken m.b.t. het initiatief van de expeditie ruimte? Graag een toelichting. 
 

Zie de beantwoording bij vraag 4. 

 

4. Wat betekent het dat men de gebouwen aan de Antwerpseweg 100 wil gaan omvormen tot 
logies?  
 

Het klopt dat er een verzoek is binnengekomen met betrekking tot een logiesverblijf. Deze 

aanvraag zal worden getoetst aan wet- en regelgeving. 

 

5. Als deze gebouwen tot logies worden omgevormd, is dit een tijdelijke danwel definitieve 
invulling en voor wie worden deze gebouwen ingezet? 
 

Volgens de aanvraag gaat het om een bedrijfsmatig nachtverblijf van personen die elders 

woonachtig zijn. Per persoon gaat het om maximaal 3 - 5 maanden. 

 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,             De loco burgemeester, 

                    

 


